

Referat Rally udvalg 29.06.18, samt ekstraordinært møde 04.07.18

Deltagerere: Iben Marianne Krarup Pedersen, Ulla Vest, Heidi K. Johansen (referent)

Referat:

Internt referat af møde d. 30-05-18 godkendt

Eksternt referat af møde d. 30-05-18 godkendt

Henvendelse fra HF, ny model af dommerseddel

Der lægges op til fælles drøftelse af henvendelse vedr. ny dommerseddel på dommerseminaret d.19.01.19.

Orienteringer

Vi afventer svar fra HB. Ulla forespørger hos Jan.

Hjemmesiden

RU ønsker mere PR via billeder og video. Vi undersøger muligheder herfor og søger materialer.

DM

Nyt skema til speakning. Sendes ud til deltagere, deles via Facebook grupper.

Forespørgsel vedr. forplejning

Klubberne afholder udgiften til forplejningen af aspiranten.

Kørselsudgift til aspirant

Kredsene skal afholde udgiften til kørselsudgift.

Ekstra ordinært møde d. 04.07.18

Klage fra Hundefører

RU har modtaget en klage som behandles. Der rettes henvendelse til de implicerede.

Henvendelse vedr. halv vest/træningsbælte

RU bliver bedt tage stilling til om det er lovligt at bære den halve vest/træningsbæltet på banen fremadrettet, eller om den sidestilles med en godbids taske.

Vi forespørger Jan, om der i DCH's retningslinjer, er noget der definerer om denne er godkendt.

Jan, har videresendt vores forespørgsel til KU.

Nyt møde

29.08.18 kl. 20.00 på Skype.

Kommende møder mm.:

Formandsmøde 17.11.18

Dommermøde/seminar 19.01.19

Kursus for kredsinstruktører forår 2019